
Faruk Çelik’in kızının
diploması da tartışılmıştı

YÜKSEL BALCI

Sayfa 3’te

Barış zor kavga kolay
ama umut da var...

ŞAKİR ÇALIŞKAN

Sayfa 7’de
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BURSA’da yaşayan 10 yaşındaki yüzücü
Muhammed Ali Biçer, doğuştan
bacakları ve sol kolu dirsek altından
olmamasına rağmen yüzme sporundaki
azmiyle dikkat çekiyor. Küçük yaşta
başladığı yüzme sayesinde korkularını
yenen Muhammed Ali, Türkiye 
Yüzme federasyonu seçmelerinde
büyük başarılar elde etti. nSayfa 8’de

İSTER MİYDİM?
HEDEfİMİz işimizi iyi
yapmak. Siyasette, 
Türkiye’de bir gün sonra ne
olacağını bilmeden dört yıl
sonrasının hesabını yapmak
hem doğru değil. Önümüze ne
gelir veya ne gelmez
bilemeyiz. Ama ben bugünden
“Büyükşehir’e adayım” gibi
bir açılamam ve niyetimde
yok. İster miydim? Zamanı
gelince düşünürüm. 
Gerçekten dört yıl sonrasını
göremiyorum dört ay sonrasını
da kestiremiyorum. Benim
gördüğüm bütün şartlar,
ülkenin gidişatıyla ilgili.

ÇİFTÇİYE DESTEK
OSMANGAzİ Belediye
Başkan Aydın, “Dağ köylerine
Gazi Tarım A.Ş’yi kurduk.
Osmangazi’nin Gazi’si ile
Mustafa Kemal Atatürk’ün
Gazi’sini birleştirdik. 3 ila 4
pilot köy belirledik. Ahududu,
yaban mersini ve böğürtlen
gibi ormansı meyvelerden
vereceğiz. Özel cinsleri
vereceğiz. Hem köylü ve çiftçi
orada yetiştirirken onlara bilgi,
eğitim ve yetiştirme desteği
vereceğiz. n Sayfa 4-5’te
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Hedef, Bursa
Büyükşehir mi
Osmangazi Belediye Başkanı Erkan Aydın, Bursa’nın dinamik, yeni ve
‘Özgür Sesi’ Bursa Saati’ne hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Başkan
Aydın, ziyaretinde keyifli bir sohbetin ardından sorularımıza yanıt verdi

BURSA Büyükşehir Belediye Başkanı
Mustafa Bozbey BURULAŞ’ta yürütülen
toplu iş sözleşmeleri görüşmeleri ile ilgili
değerlendirme toplantısı gerçekleştirdi.
Bozbey, “En düşük maaş olarak 50 Bin TL
sunduk. Otobüs şoförleri için 62 bin 300
TL, tren sürücüleri için 73 bin 800 TL ve
bakım formenleri için 78 bin 360 TL
olmasını istedik. Ortalama 300 milyon TL
BURULAŞ’a destek veriyoruz” dedi. n 2’de
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İnegöl Belediyesi, yürüttüğü
kamulaştırma çalışmalarıyla
hem artan araç sayısına karşı
ücretsiz otopark alanları hem
de çocuklar için oyun
oynama alanları oluşturmaya
devam ediyor. n Sayfa 3’te
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Mücadeleyi asla
bırakmayın!
NİLüfER Belediye Başkanı Şadi
Özdemir, Öğrencilerle bir araya
geldi. Hayatından kesitler sunup,
yaşadığı olumsuzlukları nasıl aştığını
anlatan Başkan Şadi Özdemir,
“Umutlarınızı ve mücadeleyi hiçbir
zaman bırakmayın” dedi. n 2’de

YILDIRIM  

ŞADİ ÖZDEMİR:

‘Fide Bizden
Ürün Sizden’
NİLüfER Belediyesi'nin 6 yıldır
sürdürdüğü, “Fide Bizden Ürün
Sizden” fide dağıtımı kapsamında
vatandaşlara 300 bini aşkın yerel
domates, biber ve patlıcan fidesi
ücretsiz dağıtılıyor. n Sayfa 3’te

NİLÜFER  
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KENT Lokantalar'ı büyük kentlerde dar
gelirlinin kurtarıcısı oldu değil mi? Yerel
yönetimler eliyle açılan bu lokantalardaki 4
kap yemeğin uygun fiyatlara satışı dar
gelirli ve yoksul vatandaşı mutlu ediyor. 

MAHMUT VURAL
ÖZEL HABER

ELİF BAYRIK
HABER

OSMANGAzİ Belediye Başkanı Erkan Aydın, gazetemize
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Başkan Aydın, Bursa

Saati Yönetim Kurulu Başkanı Erdal Akaltun, Genel Yayın
Yönetmeni Aysın Komitgan, Yayın Kurulu Başkanı Yüksel

Baysal, Sorumlu Yazı İşleri Müdürü Sema Aygın ve
ekibimizden Bursa Saati Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Elif

Bayrık, Muhabir Mahmut Vural ve Sosyal Medya
Sorumlusu Ebru Çakıcı ile keyifi bir sohbet gerçekleştirdi.
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Sorumlusu Ebru Çakıcı ile keyifi bir sohbet gerçekleştirdi.

Yıl: 1 Sayı: 9  Fiyatı: 25 TL.
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BURSASpOR Yörsan, Darüşşafaka Lassa ile
Tofaş Spor Salonu’nda karşı karşıya geldi. İkinci
yarıya Bursaspor Yörsan önde başladı. Bursaspor
Yörsan 98, Darüşşafaka Lassa 82 skor alarak sona
erdi. Bursaspor Yörsan 16 sayı farkla
Darüşşafaka Lassa’yı 98-82’lik skorla yendi. n 8’deELİF BAYRIK

HABER

Bozbey’den BURULAŞ açıklaması

YILDIRIM Belediyesi, son 
6 yılda ilçeye kazandırdığı 
22. spor tesisi olan 2 bin
metrekarelik kullanım 
alanına sahip Sakarya
Mahallesi spor salonunu
hizmete açtı. n Sayfa 7’de

n Sayfa 4’te

Kent lokantaları Kent lokantaları Kent lokantaları Kent lokantaları Kent lokantaları 
patronlar için değil...

AYSIN KOMİTGAN’ın yazısı Sayfa 3’te
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Nilüfer Belediyesi tarafından
Mayıs Ayı Olağan Meclis
Toplantısı düzenlendi. Meclis'te
Konak Mahallesi'nde yer alan 480.
İsimsiz sokağın adı Parla Sokak
olurken Başköy Mahallesi'nde
bulunan 127. İsimsiz Sokağa
Arıtma sokak ismi verildi.
Yüzüncüyıl Mahallesi'ndeki 445.
İsimsiz Sokağa usta sanatçı Adile
Naşit'in adı verildi.

Nilüfer Belediye Meclisi Mayıs
Ayı toplantısı meclis toplantısında
gerçekleştirildi.

Nilüfer Belediye Başkanı Şadi
Özdemir’in, Bursa Büyükşehir
Belediye Başkan Danışmanı
Mehmet Uğur Sertaslan’ın
babasının cenazesine katılması
nedeniyle, Meclis’e Başkan
Yardımcısı Mahmut Demiröz
başkanlık etti. Meclis, üye
yoklamasıyla başladı.

Nilüfer Belediye Meclisi'nde
bazı Mahallelerde bulunan
sokakları adı değişirken bazı parklar
yeni adıyla hizmete devam edecek.

Bu kapsamda Konak Mahallesi'nde
yer alan 480. İsimsiz sokağın adı
Parla Sokak olurken Başköy
Mahallesi'nde bulunan 127. İsimsiz
Sokağa Arıtma sokak ismi verildi.

Yüzüncüyıl Mahallesi'ndeki
445. İsimsiz Sokağa usta sanatçı
Adile Naşit'in adı verildi.

Başköy Mahallesi'nde yer alan
meydana Şehit Jandarma Er Selim
Koçdemir ismi verildi. Ayrıca

Nilüfer Belediyesi'nde yer alan bir
park, cadde ya da kamusal bir
mekana Ayşenur Ezgi Eygi adı
verilecek.

Nilüfer Belediye Meclisi'nde
alınan diğer karar ise Gazeteci Can
Ertan için oldu.

Ertan'ın ismi ismine ve
kimliğine layık bir cadde veya
parka verilecek.
MAHMUT VURAL

Dün işçiler BURULAŞ önünde
eylem gerçekleştirdi. Bu kapsamda
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı
Mustafa Bozbey, Bursa Büyükşehir
Belediyesi'nin ulaşım şirketi
BURULAŞ'taki toplu iş sözleşmesi
görüşmelerine dair değerlendirme
toplantısı düzenledi.

BURULAŞ önünde işçilerin
gerçekleştirdiği eylemin ardından bir
değerlendirme toplantısı düzenleyen
Başkan Bozbey, görüşmelerin
başlangıcında sendikanın yüzde 75
oranında zam talebiyle masaya
oturduğunu, ardından bu oranın yüzde
54’e, son olarak ise yüzde 47’ye
çekildiğini ifade etti. Başkan Bozbey,
“Bu talepler mevcut ekonomik
koşullarda gerçekçi değil. Eğer yüzde 47
oranındaki zam talebi kabul edilirse,
sadece BURULAŞ özelinde bilet
fiyatlarının 55-56 TL, uzun hatlarda ise
64 TL seviyesine çıkması gerekiyor. Bu
da doğrudan Bursa halkına ek mali yük
anlamına gelir” dedi.

Belediye olarak tüm iştiraklerde
çalışan 13 bin 800 personelin hakkını
gözetmekle yükümlü olduklarını
hatırlatan Başkan Bozbey, diğer
iştiraklerde yapılan toplu iş
sözleşmeleriyle çalışanların yaşam
standartlarında önemli iyileştirmeler
sağlandığını belirtti. 

Ardından Başkan Bozbey, “Sadece
BURULAŞ değil, 8 iştirakimizin
tamamında adil bir denge sağlanması
gerekiyor. Hiçbir çalışanımızı diğerinden
ayrı tutmuyoruz” diyerek tüm
çalışanların eşit değerde olduğunu
vurguladı.

Kamu kaynaklarının verimli
kullanılmasının önemine değinen Başkan
Bozbey, “Ben bir kamu yöneticisiyim.
Harcanan her kuruş Bursalıların
parasıdır. Bu nedenle mali disiplinden

taviz veremeyiz. İsrafa asla izin
veremeyiz" sözleriyle sürecin ciddiyetine
dikkat çekti.

Belediye olarak yaptıkları teklifi
açıklayan Başkan Bozbey, "En düşük
maaş olarak 50 Bin TL sunduk. Yine
Otobüs şoförleri icin 62 bin 300TL , Tren
sürücüleri icin 73 bin 800 TL ve Bakım
Formenleri için 78 bin 360 TL olmasını
istedik. Ortalama 300 milyon TL
BURULAŞ'a destek veriyoruz" dedi.

Bir yılda belediyeyi

yönetemediğiniz, belediyeden işten

çıkarma, yeni işe alınanlarla ilgili

partili kişilere yönelik cevabınız

nedir?

Öncelikle belediyeyi gayet güzel
yönetiyoruz. 6 ayda kontrol altına almayı
planladığımız 1 yılda yapabildik. Onun
için süreç uzadı. Eleştiriler olacaktır. Trol
de vardır. Biz eleştiriye açığız. Sadece

Burulaşın vergi ve sgk borcu 1,5 milyar
lira civarındaydı. İyi bir mali disiplin ve
tasarruf uyguluyoruz. En önemlisi açık
ve şeffaf yapılan ihale ve oradaki
kazançlardır.

Köyleri birbirine bağlıyoruz. Bu yaz
bir çok köy birbirine bağlanacak.
Trafikle ilgili hazırlık dönemini bitirdik.
Nerede sıkışıklık var. Hem doğuda hem
batıda rahatlatacağız. Nefes aldıracağız.
Ancak geçmişin yanlışlarını bir anda
ortadan kaldırmak mümkün değil.
Yıllarca mücadele ettik. Okulları batıya
yapmayın dedik. İtiraz ettik. Ama
engelleyemedik. 

Sabah trafik o tarafa tıkanıyor. En
azından 500-600 minibüs ya 19 Mayıs'a
ya da Bademli'ye gidiyor. Aileler de
çocuklarını özel aracıyla götürüyor. 100
binlik planda tüm gerçekleri masa üstüne
yatırdık. Adım adım çözeceğiz. Bunları

başaracağız. Ben değil hep beraber
başaracağız. Hala kaçak inşaata göz
yuman belediye başkanları var.
Yaptırmayın diyoruz. Yeterince kirlendi
zaten. İnşallah Bursa yeşil Bursa
özlemimizin tarifi olarak yavaş yavaş
dönüşerek değişerek geleceğe ulaşacak.
Sendika başkanının açıklamaları ile

ilgili suç duyurusunda bulundunuz

mu?

Cevap: Bulunmadık. Sendika
başkanından kamuoyuna dilim sürçtü
açıklamasında bulunmasını istiyorum.
Hem çalışanlarımız adına istiyorum.
Çalışanlarımız kurumu o hale getirdi.
Sendika başkanı var ise çalışanların
sayesinde varlar. Çalışanlarımızın
değerini yok etme düşüncesini asla
söylememeleri lazım.

2024 Aralık ayında Burulaş'ta

görüşmeler başladı. Sonrasında

gelinen nokta. Rakamları ortaya

koydunuz. 20 Mayıs'a kadar yeni bir

görüşme söz konusu olursa

rakamlarda esneme veya farklılık

olabilir mi. Yeni açılım

yapabilecekmisiniz. Bilet fiyatları ne

olacak?

Bizim teklifimizde dahi bilet fiyatları
52 lira maliyete ulaşıyor. Ancak biz yine
Burulaş'a Bursalıların parasını
aktarıyoruz. Bir kısmını yine
karşılayacağız Büyükşehir olarak. Bilet
fiyatlarını anormal olarak
arttırmayacağız. 

Belli oranda tutacağız. Biz kenti hep
birlikte yönetmek zorundayız. Bu kentte
hiç kimsenin hiç kimseden saklayacağı
birşey olmaması lazım. Sokağında
yürüyoruz. Havasını soluyoruz. Denizini
görüyoruz, dağını görüyoruz. O fikre o
çözüme karşı farklı düşüncelerimiz
olabilir. En doğru çözümü bulmak için
de farklı düşüncelerin biraraya gelip
ortak noktada buluşması gerekir.

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı
Mustafa Bozbey, Kurşunlu sahil
yolunda yürütülen çalışmaları yerinde
inceleyerek vatandaşların önerilerini
dinledi. Sahil yolunda toplam 2160
metrekarelik yeni otopark alanı
oluşturacaklarını açıklayan Başkan
Mustafa Bozbey, bölgedeki otopark
ihtiyacını karşılayarak kent yaşamına
konfor katacaklarını belirtti.
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı
Mustafa Bozbey, ilçe ve mahallelerin
ihtiyaçlarını yerinde görmek amacıyla
yaptığı ziyaretlerini ara vermeden
sürdürüyor. Son olarak Gemlik ilçesi
Narlı Mahallesi’ni ziyaret eden Başkan
Bozbey, vatandaşlarla bir araya gelerek
sohbet etti. CHP İl Başkanı Nihat
Yeşiltaş ve Gemlik Belediye 
Başkanı Şükrü Deviren’in de katıldığı
ziyarette Başkan Bozbey, 
vatandaşların taleplerini doğrudan
dinleyerek çözüm önerilerini paylaştı.

Başkan Bozbey’den
BURULAŞ açıklaması!

Bursa’da o sokağın adı
Adile Naşit Sokağı oldu!
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Bursa’nın ‘Kent Anayasası’nı
oluşturacak olan 1/100.000
Ölçekli Çevre Düzeni Planı
çalışmalarına halkın katılımını
sağlamak amacıyla başlatılan
‘Hayalimizdeki Bursa’yı
Konuşuyoruz’ toplantıları,
ilçelerde tüm hızıyla sürüyor.

Bursa Büyükşehir Belediyesi
ve Bursa Kent Konseyi iş
birliğinde başlatılan
‘Hayalimizdeki Bursa’yı
Konuşuyoruz’ toplantılarının
son durağı Nilüfer oldu.
Vatandaşların planlama

süreçlerine ve kararlarına katkı
koymasının amaçlandığı
toplantıya, Bursa Kent Konseyi
Başkanı Prof. Dr. Ertuğrul
Aksoy, Nilüfer, Osmangazi,
Mudanya, Yıldırım, Keles ve
Kestel Kent Konseyi başkanları
ve vatandaşlar katıldı.

Karaman Dernekler
Yerleşkesi’ndeki programda
konuşan Bursa Kent Konseyi
Başkanı Prof. Dr. Ertuğrul
Aksoy, bu toplantılardan elde
edilecek verilerin 1/100.000’lik
Çevre Düzeni Planı

çalışmalarına başlayan Bursa
Planlama Ajansı’na sunulacağını
anlattı. Hayalimizdeki 
Bursa’yı Konuşuyoruz’
toplantılarının 17 ilçede
süreceğini anlatan Aksoy, “Bu
toplantılarda hem kent
konseyleri arasındaki diyaloğu
güçlendiriyoruz hem de
Bursa’ya dair halkımızın
düşüncelerini alıp planlamaya
yansıtıyoruz. Başlangıcı
İnegöl’de yaptık. Daha sonra
Orhangazi ve Gürsu’nun
ardından şimdi de Nilüfer’de

çalışmaları yapıyoruz. Katılım
sağlayan herkese teşekkür
ediyorum” dedi.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı
Mustafa Berkay Aydın, kent
konseylerinin geçmişe oranla
daha organize bir şekilde bir
araya gelerek kenti ilgilendiren
konuları konuştuğunu söyledi.
Bursa’ya dair yapılan planların
nasıl olacağına halkın karar
vereceğini anlatan Aydın, bu
toplantılarda hayal ettikleri
Bursa’yı konuşarak yöneticilere
ileteceklerini ifade etti.

Bursalılar, “hayallerindeki Bursa”yı konuşuyor

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Bozbey BURULAŞ’ta yürütülen toplu iş sözleşmeleri
görüşmelerindeki son duruma dair değerlendirme toplantısı gerçekleştirdi. Bozbey, "En düşük maaş olarak
50 Bin TL sunduk. Yine otobüs şoförleri için 62 bin 300 TL, tren sürücüleri icin 73 bin 800 TL ve bakım
formenleri için 78 bin 360 TL olmasını istedik. Ortalama 300 milyon TL BURULAŞ'a destek veriyoruz" dedi Nilüfer Belediye Başkanı Şadi

Özdemir, Zeki Müren Güzel Sanatlar
Lisesi öğrencileriyle bir araya geldi.
Hayatından kesitler sunup, yaşadığı
olumsuzlukları nasıl aştığını anlatan
Başkan Şadi Özdemir, “Umutlarınızı ve
mücadeleyi hiçbir zaman bırakmayın”
dedi.

Nilüfer Belediye Başkanı Şadi
Özdemir, Zeki Müren Güzel Sanatlar
Lisesi’nde düzenlenen “İlham Veren
Hayatlar 5” başlıklı söyleşiye katıldı.
Söyleşi öncesinde okul öğrencilerinden
oluşan orkestra özel bir konser verdi.
Yeteneklerini sergileyen öğrenciler,
izleyenlerden alkışları topladı. Ardından
gerçekleştirilen söyleşiye genç sanatçı
adayları yoğun ilgi gösterdi. Başkan
Şadi Özdemir, kendi yaşamından
kesitler sunarak, gençlerin hayallerine
ulaşma yolunda onlara ilham vermeye
çalıştı. Öğrencilere karşılaştığı zorlukları,
bu zorlukların üstesinden nasıl geldiğini
anlatan Başkan Şadi Özdemir, başarıya
ulaşmak için sahip olması gereken
motivasyonu aktardı.

Artvin’de küçük bir okulda başladığı
eğitim hayatının Bursa’da devam ettiğini
söyleyen Başkan Şadi Özdemir,
İstanbul’daki üniversite eğitiminin
ardından iş yaşamına atıldığını kaydetti.
Cumhuriyetin sunduğu fırsat eşitliği
sayesinde bugün belediye başkanı
olabildiğini belirten Başkan Şadi
Özdemir, Mustafa Kemal Atatürk’ü
minnetle andı.

Öğrencilere çalışmaları, mücadele
etmeleri ve sosyalleşmeleri tavsiyesinde
bulunan Başkan Şadi Özdemir,
kendisinin de genç yaşlarından itibaren
daha güzel bir dünya ve yaşam ideali ile
çalıştığını belirterek, siyaset ve sosyal
hayatın içinde yer aldığını anlattı.

Üniversite yılları, 12 Eylül dönemi,
siyaset ve iş yaşamı olmak üzere
hayatının her evresinin mücadelelerle
geçtiğini söyleyen Başkan Şadi
Özdemir, hayatta teslim olmamanın
önemini vurgulayarak, “Umutlarınızı ve
mücadeleyi hiçbir zaman bırakmayın.
Ben kanserle mücadele ettim.
Kemoterapi aldım. 6 ay radyoterapi
gördüm. 28 gün aralıksız ışın tedavisi
aldım. Hepsini yaşadım ama bir gün bile
suratımı asmadım. ‘Bunu da yenerim’
dedim. Yendim. Hiçbir zaman
mücadeleyi bırakmadım. Hayatta
mücadele ruhu, inatçı olmak, ısrar
etmek ve dayanışma önemli” dedi.

Hayatında birçok olumsuzluk
yaşadığını ancak bunların üstesinden
gelmeyi başardığını vurgulayan Başkan
Şadi Özdemir, “Bugün de en güzel
kentin belediye başkanı olarak sizlere
hitap ediyorum. Daha iyi bir Nilüfer olsun
diye gece gündüz çalışıyoruz. Herkesin
sesinin yansıdığı, hepimizin olan bir
Nilüfer yaratmak istiyoruz. Her
duygudaki, her düşüncedeki, her etnik
kimlikteki, inanç grubundaki insanın
kendini rahat hissedeceği bir Nilüfer
yaratmak istiyoruz. Onun için ‘Sadece
550 bin Nilüferli’nin çıkarını düşünürüz’
dedik. Daha rahat, güvenli, keyifli bir
hayat sürmesi için çalışmaya devam
ediyoruz” diye konuştu.

Sanatın ve sanatçının toplum için
önemine de değinen Başkan Şadi
Özdemir, gençlerin yeteneklerine
inanmaları ve tutkularının peşinden
gitmeleri gerektiğini vurguladı.
Konuşmanın ardından öğrencilerin
sorularını da yanıtlayan Başkan Şadi
Özdemir’e söyleşinin sonunda okul
müdürü Remzi Ayaz çiçek verdi.

Umutlarınızı ve
mücadeleyi hiçbir
zaman bırakmayın

Başkan Özdemİr: 

Kurşunlu sahil yoluna
otopark müjdesi

MAHMUT VURAL

HABER
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İnegöl Belediyesi, şehir genelinde
yürüttüğü kamulaştırma çalışmalarıyla
hem artan araç sayısına karşı ücretsiz
otopark alanları hem de çocuklar için
oyun oynama alanları oluşturmaya
devam ediyor. Yapılan kamulaştırma
çalışmaları neticesinde yeni dönemde
38 bina için 30 milyon TL’ye yakın
bedel ödendi. Vatandaşlar ise “Otopark
sorunu ortadan kalktı” diyerek
memnuniyetlerini dile getirdi.

İnegöl Belediyesi’nin kamulaştırma
hamlesiyle mahalle aralarındaki
otopark karmaşasına da çözüm
getirildi. Boşaltılan alanlar hem yeni
otoparklar hem de daha geniş geçiş
güzergâhları olarak değerlendirilerek
şehrin nefes alması sağlandı. Bu sayede
hem kötü koku ve tehlike oluşturan
yapılar ortadan kaldırılıyor hem de bu
alanlar kente kazandırılıyor. Kangren
haline gelen dar sokaklar ise yapılan
çalışmalarla genişletilerek ulaşım
konforu artırılmaya devam ediliyor.

İnegöl Belediye Başkanı Alper
Taban, yeni dönemde ilçe genelinde
toplam 38 kamulaştırmanın
gerçekleştirildiğini ve bu çalışmalar
için 30 milyon TL’ye yakın bedel
ödendiğini açıklarken, yapılan
kamulaştırma çalışmaları hakkında
değerlendirmelerde bulundu. Başkan
Alper Taban açıklamasında,

“İnegöl’ümüz her geçen gün büyüyor,
nüfusumuz artıyor ve buna paralel
olarak araç sayısında da ciddi bir
yükseliş yaşanıyor. Bu durum, özellikle
şehir merkezinde ve mahalle aralarında
hem trafik yoğunluğunu hem de
otopark ihtiyacını artırıyor. Biz de bu
soruna kalıcı çözümler üretmek adına
uzun zamandır titizlikle yürüttüğümüz
kamulaştırma çalışmalarını
sürdürüyoruz. Yeni dönemde, şehrin
farklı noktalarında 30 milyon TL’ye
yakın bir bedel ile toplam 38
kamulaştırma gerçekleştirerek
vatandaşlarımıza nefes aldıracak
alanlar oluşturduk.

Şehrin büyüme sürecine dikkat
çeken Başkan Alper Taban, trafik ve
otopark konularında çözüm odaklı
projelere öncelik verdiklerini
vurgulayarak katkı ve destek veren

vatandaşlara da teşekkür etti. Başkan
Alper Taban açıklamasının sonunda,
‘’Bu alanları özellikle otopark olarak
değerlendirmemiz, mahalle
aralarındaki park yeri kargaşasını
büyük ölçüde ortadan kaldırdı. Aynı
zamanda dar sokakların açılması ve
genişletilmesiyle de trafik akışında
gözle görülür bir rahatlama sağladık.
Bu çalışmalar sayesinde hem ulaşım
konforunu artırıyoruz hem de kent
estetiğini iyileştiriyoruz.
Vatandaşlarımızın da bu süreçte
gösterdiği anlayış ve desteğe içtenlikle
teşekkür ediyorum. Kamulaştırma
bazen zorlu bir süreç olabiliyor ancak
ortak hedefimiz İnegöl’ümüzü daha
yaşanabilir, daha düzenli ve daha
modern bir şehir haline getirmek. Bu
doğrultuda çalışmalarımıza kararlılıkla
devam edeceğiz.” dedi.

Nilüfer Belediyesi'nin 6 yıldır
sürdürdüğü, "Fide Bizden Ürün
Sizden" fide dağıtım kampanyası
kapsamında vatandaşlara 300 bini
aşkın yerel domates, biber ve
patlıcan fidesi ücretsiz olarak
dağıtılıyor.

Nilüfer Belediyesi ve Nilüfer
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi
(NİLKOOP) iş birliğiyle "Fide
Bizden Ürün Sizden" sloganıyla bu
yıl 6'ıncı kez düzenlenen fide
dağıtım kampanyası bu yıl da
yoğun ilgiyle devam ediyor.
Nilüfer Belediyesi Halk Evi
önünde 6 - 8 Mayıs tarihleri
arasında gerçekleştirilen etkinlikte
vatandaşlar, ücretsiz fide alabilmek
için uzun kuyruklar oluşturdu.

Kampanyanın ikinci gününde
vatandaşlarla bir araya gelen
Nilüfer Belediye Başkanı Şadi
Özdemir, fide dağıtımına da
katıldı. Başkan Şadi Özdemir,
kampanyanın amacının Nilüfer'de
tarım bilincini geliştirmek ile
özelikle çocukların ve gençlerin
tarımla ilişkilerini güçlendirmek
olduğunu vurguladı.

1"İsteğimiz Nilüfer halkının
tarıma sahip çıkmasını sağlamak.

Tarım olmadan, toprak olmadan
karnımızı doyurmamız mümkün
değil" diyen Başkan Şadi Özdemir,
bu yıl yaklaşık 310 bin fidenin
dağıtılacağını belirtti. Dağıtılan
fidelerin Nilüfer'in çiftçileri
tarafından yetiştirildiğini ifade
eden Başkan Şadi Özdemir,
"Nilüfer'in köylüsü Nilüfer'in
efendisi olsun istiyoruz. Bu
nedenle onların örgütlenmelerini,
kooperatifler kurmalarını

destekliyoruz. Onların ürettiklerini
alarak, Nilüfer Bostan
marketlerimizde halkımıza temiz
ürün olarak ulaştırmaya
çalışıyoruz" dedi.

Gelecekte gıda ve suyun
öneminin daha da artacağına
dikkat çeken Başkan Şadi
Özdemir, "Herkes, Nilüfer halkının
Hasanağa enginarını, Akçalar
incirini, Konak kavununu, İnegazi
çileğini tadabilsin diye tarımı

desteklemeye devam edeceğiz"
diye konuştu.

Başkan Şadi Özdemir,
konuşmasının ardından, dağıtılan
fideleri yetiştiren çiftçilere sertifika
verdi. Kampanyadan yararlanan
vatandaşlar ise Nilüfer
Belediyesi'nin bu etkinliğinden
duydukları memnuniyeti dile
getirerek, uygulamanın gelecek
yıllarda da sürdürülmesini istediler.

İnegöl’de kamulaştırmalarla
mahalleler “nefes” alıyor!..

Nilüfer Belediyesi Müzik Eğitim
Çalışmaları’nda dokuz ay süren
enstrüman kurslarını başarıyla
tamamlayan kursiyerler, yıl sonu
konserindeki performansları ile
alkışları topladı.

Nilüfer Belediyesi’nin 2001
yılında başlattığı müzik eğitim
çalışmalarının 2024-2025 dönemi
sona erdi. Dokuz ay boyunca
piyano, keman, gitar, yan flüt,
bağlama, çello, ukulele ve bateri
gibi çeşitli enstrümanlar üzerine

eğitim alan öğrenciler, yıl sonu
konserlerinde yeteneklerini
sergilemeye başladı.

Eğitmenler, Sıla Arsever,
Salthan Uğur, Ece Bahtiyar,
Kardelen Özdemir, Korkut
Şerbetçi, Aytur Uras, Ayşegül
Parlak, Erdem Düvenci, Togan
Üçok, Barbaros Işıldar, Burhan
Büke, Barış Rodoplu, Noyan
Kaplan, Mahmut Eren Çelenk,
Fatma Muslu, Dilan Acar, Çağla
Serpmen ve Asef Okan Yağcı

tarafından verilen derslerin
ardından, farklı yaş gruplarından
öğrenciler ilk konserlerini piyano
ve keman dinletisiyle Uğur Mumcu
Sahnesi’nde gerçekleştirdi.
Öğrencilerin performanslarına
öğretmenler Sıla Arsever ve
Salthan Uğur da eşlik etti. Konsere
katılan aileler, çocuklarının ve
yakınlarının performanslarını ilgiyle
izledi. Kısa zamanda öğrendiklerini
ortaya koyan kursiyerler,
izleyenlerin beğenisini topladı.

Nilüfer’de yıl sonu konserleri keman ve piyano ile başladı

Nilüfer’de 310 bin fide
vatandaşlarla buluşuyor

Ekrem İmamoğlu’nun
diplomasının iptali, AKP iktidarının
hukuk cinayetinin en önemli
adımlarından biri olarak tarihe
geçti. 

Bir zarfın içinde dört oy
pusulasından üçünü geçerli sayıp
birini geçersiz saymak gibi akıl
almaz bir suç işleyen iktidar
partisinin yöneticileri, bu kez 35 yıl
önceki diplomayı iptal ederek,
hukuksuzlukta yeni bir rekora imza
attılar.

HHH

Oysa bu diploma işleri en çok
AK Parti yöneticilerinin başını
ağrıtacak niteliktedir. 

Bursa’yı ele alalım. Bir dönem
AK Parti İl Başkanvekili olarak göre
yapan Cafer Yıldız, sırf üniversite
mezunu olmadığı için görevden
alındı, il başkanlığı sona erdirildi. 

Sonraki süreçte Nagip
Vardar’ın da diploması olmadığı
ortaya çıktı; O da il başkanlığı
görevinden uygun zamanda
uzaklaştırıldı.

HHH

En son yerel seçimlerde AK
Parti Mudanya adayı Gökhan
Dinçer ile Kestel Belediye Başkanı
Ferhat Erol’un diploması tartışma
konusu oldu. 

Gökhan Dinçer’in belgesini
köşemde yayınlamıştım, okul var
ama o okulda öyle bir bölüm
yoktu.

HHH

Biraz daha geçmişe
gidildiğinde benzeri bir tartışma
Faruk Çelik’in kızına ilişkin
yapılmıştı. Çelik’in kızı, özel
Acıbadem Üniversitesi Tıp
Fakültesi’nden Türkiye’nin en
yüksek puanla girilen İngilizce
Hacettepe Tıp Fakültesi’ne geçiş
yapmıştı. 

Dönemin CHP Grup
Başkanvekili Emine Ülker Tarhan
konuyu TBMM’de gündeme
getirmiş, “İlk 10 bine girememiş
öğrenci nasıl olur da ilk binle
öğrenci alınan Hacettepe sıralarını
oturtulur?” diye konuşmuştu. Emin
Çölaşan da konunun üzerine
ısrarla durmuştu.

Eleştirilere karşılık Faruk Çelik
de şu yanıtı vermişti:

“Kızım, İngilizce eğitim veren
Acıbadem Üniversitesi'nde
okurken, Bursa Uludağ ve
Hacettepe Üniversitesi'ne yatay
geçiş için başvurmuştur. Gerekli
şartları taşıdığı için her iki tıp
fakültesi kızımı kabul etmiştir.
Kızım İngilizce eğitim veren
Hacettepe Üniversitesi'ni tercih
etmiştir. 

Yatay geçiş için aranan not
ortalaması 4 üzerinden 3.50’dir.
Kızımın not ortalaması da 3.56’dır.
Okuduğu üniversitede ikinci olma
başarısını gösteren bir öğrenciyi
torpil yapmış gibi rencide etmek,
en basit ifade ile ahlak dışıdır.”

HHH

Hulusi Akar’ın kızının durumu
daha farklı… Amerika’da biyoloji
okuyor, burada Tıp Fakültesi’ne
geçiyor. Üstelik CİMER’e yapılan
başvuruya yanıt veren üniversite,
2003’de olay için ‘Zaman aşımı
vardır” diyerek tartışmayı
noktalıyor.

Ama ne oluyor, Ekrem
İmamoğlu’na 31 yıl önce verilen
diploma 35 önceki yatay geçiş
şartlarını taşıdığı halde iptal
ediliyor. Niçin? Ekrem İmamoğlu,
Tayyip Erdoğan’ın sandıkta 4 kez
yendiği için, aday olamasın diye…

MARMARABİRLİK’TE DEĞİŞİM
Bursa’da zeytin üreticisinin en

önemli örgütlenmesi
Marmarabirlik’te sessiz sedasız
değişim oldu. 

Uzun yıllardır Marmarabirlik
başkanlığı görevini yürüten
Hidamet Asa gitti, yerine Ali Yıldız
geldi. Mudanya Zeytin Kooperatifi
başkanlığı da yapan Ali Yıldız’ın,
bu kurumun hantal yönetimine
önemli katkılar yapacağına
inanıyor, başarılar diliyorum.

YÜKSEL BAYSAL

Faruk Çelik’in
kızının
diploması da
tartışılmıştı

(Gazetemiz basın meslek ilkelerine
uymaya söz vermiştir.)
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Vatandaşlarla bir araya gelen Nilüfer Belediye Başkanı Şadi Özdemir, fide dağıtımına da
katıldı. Başkan Şadi Özdemir, kampanyanın amacının Nilüfer'de tarım bilincini geliştirmek
ile özelikle çocukların ve gençlerin tarımla ilişkilerini güçlendirmek olduğunu vurguladı.
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Osmangazi Belediye Başkanı Erkan Aydın, Bursa’nın dinamik, yeni ve ‘Özgür Sesi’ Bursa Saati’ne hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Başkan Aydın, ziyareti esnasında keyifli bir sohbetin ardından sorularımıza yanıt verdi

Osmangazi Belediye Başkanı Erkan Aydın,
Bursa’nın ‘Özgür Sesi’ olarak yola çıkan ve
dinamik medyası Bursa Saati’ne hayırlı olsun
ziyareti gerçekleştirdi. Ziyarette Başkan Aydın,
Bursa Saati Yönetim Kurulu Başkanı Erdal
Akaltun, Genel Yayın Yönetmeni Aysın
Komitgan, Yayın Kurulu Başkanı Yüksel Baysal,
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü Sema Aygın ve
ekibimizden Bursa Saati Gazetesi Yazı İşleri
Müdürü Elif Bayrık, Muhabir Mahmut Vural ve
Sosyal Medya Sorumlusu Ebru Çakıcı ile keyifi
bir sohbet gerçekleştirdi. 

Ardından Başkan Aydın, sorduğumuz sorulara
şu şekilde cevap verdi:
Osmangazİ’YE BaĞLI 
KÖYLERDE TaRIm 
ÜRÜnLERİnDE maRKaLaŞma
HEDEFİnİz VaR mI? 

Osmangazi Belediye
Başkan Aydın, “Biz dağ
köylerine Gazi Tarım
A.Ş’yi kurduk.
Osmangazi’nin Gazi’si
ile Mustafa Kemal
Atatürk’ün Gazi’sini
birleştirdik. 3 ila 4 pilot
köy belirledik.
Ahududu, yaban
mersini çilek ve
böğürtlen gibi ormansı
meyvelerden vereceğiz.
Özel cinsleri vereceğiz.
Bunu derken ne demek
istiyoruz? Hem köylü ve
çiftçi orada yetiştirirken onlara
bilgi, eğitim ve yetiştirme 
desteği vereceğiz. Yetiştirdikten
sonra da her şeyden önemli olan 
satış desteğini vereceğiz. 

Yurt dışı ihracatı yapabilecekleri ürünler
olacak ve sertifikalı alacaklar. Mesela Tarım ve
Orman Bakanlığı, 3 sene önce hibeli olarak
ücretsiz şekilde Aronya dağıtmış. Biz dağıtımı
yapılan yerlere gittik. Toplamamışlar,
toplayamamışlar. Çünkü toplama maliyeti ve satış
olmadığı için bedava olan fidanı dahi satışa
sürememişler. Neden? Çünkü kurtarmıyor.
Burada sadece fidan dağıtmakla iş bitmiyor. İlk
olarak bunun satışını yapabileceğiniz sertifikalı
fidan dağıtmanız, üretim yaparken destek vermek
ve en önemlisi de ürettikten sonra satış
yapabilmeleri için destek vermek gerekiyor. 

Biz 3 köyde bunu başlatıyoruz. Fidan

dağıtımlarımıza başladık. Bu 3 köy Soğukpınar,
Yiğitali ve Çaybaşı olacak. Bu projeye çok büyük
girmek istemedik. Hem maaliyeti açısından hem
de başarı oranını görmek açısından önce pilot
olarak bakalım istedik. Bu ormansı olarak
nitelendirdiğimiz meyveler çok büyük alanlar
gerektirmiyor. 

Geçen sene Yaban Mersini’nin kilosu 200
TL’den satıldı. Bugün 250-300 TL arasında
konuşuluyor ve direkt ihracatı olan bir üründür.
Ancak pazarlamada köylü toplayamıyor çünkü
süresi var. Tüccarda gelip fiyatı öldürüp köylünün
elinden malı alıyor. Herkesin dededen kalma bir
yeri var. Öyle büyük araziler yok. 

Bunu yapıp Bursa’da çalışma hayatına devam
edip sadece hafta sonu bununla ilgilense ki

zaten bu bitkiler aşırı bakım isteyen
veya emek isteyen ürünler değil.

Hatta biz saksıda üretmeyi
hedefliyoruz. Bir damla

sulama sistemiyle sene
birkaç aylık emekle her bir
aileye yıllık ortalama 300
bin TL ila 500 bin TL
katkı sağlayabilecek
ürünler olacak. Bunu
başlattık, başarılı olursak
tüm dağ köylerine
yayacağız. 
Osmangazİ’DE
KEnTsEL

DÖnÜŞÜmLE İLgİLİ
gEREKLİ aDImLaR

aTILIYOR mU, BİR
KEnTsEL gERİ

DÖnÜŞÜm DEsTEĞİ
aLInaCaK mI?

Biz Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum ile konuştuk.
Osmangazi’de 1-2 yerimiz hazır. Hemen
başlayacak durumdayız. Buralar 
Çiftehavuzlar ve Kanalboyu olacak. Ancak 
orada da şöyle bir sıkıntı yaşıyoruz: Ben 
Bakan Kurum ile görüştüğümde telefonu 
yanımda açarak İstanbul’da Marmara Kentsel
Dönüşüm Genel Müdürüne talimatı veriyor.  
Ben Eylül’de ve Aralık’ta görüştüm. 
Burada projeyi Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı ile yapmamız gerekiyor. 

Çünkü 2 bin 200 metrekaresi bakanlığa, 2 bin
metrekaresi belediyemize ve geri kalan 6 bin
metre karede vatandaşlarımıza ait. Biz 3-4
alternatif çıkartıp gönderdik. Bakan Kurum’un

demesine rağmen Marmara Kentsel Dönüşüm
Genel Müdürlüğü’nü aşamadık. Orası o kadar
büyük bir alan değil zaten 286 daireden oluşuyor.
İlk geldiğimizden beri görüşebiliyor olsaydın
sanırım ilk kabaları çıkmıştık. Bu kadar hızlı
ilerleyebileceğimiz bir proje ve her şeyi hazır.
Bakan Kurum biz ne istersek yaptı ve ben şahsım
adına kendisine teşekkür ediyorum. Ama dediğim
gibi aşağıdaki bürokrasiyi aşamadık. 

Yine bizim Soğukkuyu Mahallesi’nde baya
ilerleme kaydettik. 2 hafta önce de 5 mahallenin
komple planları iptal oldu. Biz de zaten itirazımızı
mahkemeye yaptık. Panayır Mahallesi’nde
kentsel dönüşümle ilgili planlarımız vardı iptal
oldu. Yine Alacahırka Mahallesi’nde çok güzel
kentsel dönüşüm taslağı çalıştık. Arkadaşlar 3
aydır çalışıyordu ve hafta sonu bana da bir sunum
yaptılar. Alacahırka Mahallesi, hem deprem
açısından en değerli yer, hem de Uludağ’a açılan
yolların düzenlenmesi açısından çok önemli. 
maHaLLE saKİnLERİ, mETRUK
BİnaLaRIn maDDE BaĞImLILaRI
TaRaFInDan YOĞUn ŞEKİLDE
KULLanILmasInDan ŞİKaYETÇİ. BU
KOnUDa nE gİBİ ÖnLEmLER
aLIYORsUnUz Ya Da
PLanLIYORsUnUz?

Biz çok fazla metruk bina yıkıyoruz 
ama sorunlar oluyor. Bir sahibi var mı, 
mirasçısı var mı varsa sağ mı değil mi? 
Bunlara bakmanız gerekiyor. 

Encümen kararı alıyoruz ama bazılarına
itirazlar geliyor. Ama sahipsizse ve mirasçısı
yoksa tehlike de arz ediyorsa biz zaten gidip
yıkıyoruz. Ama Bazen Anıtlar Kurulu’nun onayı
gerekiyor. Öyle metruk bina diyerek gidip
yıkamıyoruz. Bize gelen taleplerin hepsini
değerlendiriyoruz ve yüzde 90’ını yıkıyoruz. Ama
bazen de kat sahibi yıkım maliyetini ödemek
istemiyor ve o zaman iş biraz tıkanıyor. Zaten

sahipsizse durumu yok diyerek 
yıkıyoruz. Onay almadığınız takdirde iş
hukuki boyuta gidiyor ve bizim
başımıza iş açılıyor. 
TaHTaKaLE maHaLLEsİ VE
aRaP ŞÜKRÜ sOKaĞI gİBİ
TaRİHİ YERLER EsKİ
CazİBEsİnİ KaYBEDEREK
TİCaRİLEŞTİ. Osmangazİ
BELEDİYEsİ’nİn BU TaRz
YERLERLE İLgİLİ nE
gİBİ PROJELERİ
VaR?

Biz orada Köylü
Pazarı’nı açmak için
yeniden proje yaptık
ama o da Anıtlar
Kurulu onayını
bekliyor. Daha sonra
Anıtlar Kurulu’ndan

2011 yılında Bursa Büyükşehir Belediyesi
tarafında onaylanan bir proje

geldi. Büyük ihtimalle onayları olursa 
Köyle Pazarı’nı orada yeniden hayata
geçireceğiz. Tahtakale Mahallesi ile ilgili
bizim bir mimar arkadaşımızı işe başlattık
ve Tahtakale’yi tek başına çalışmış. 

Dolayısıyla çalışıyoruz ama Anıtlar
Kurulu’yla tarihi yerler çok ağır
ilerliyor. Tahtakale’de

DAĞDER Binası’nı yaparken
de 2 yıl sadece projeleri ile2

yılda bina ile uğraştık.
Toplamda 4 yılda bitti.

Eğer buradan da
onay çıkarsa bazı

yerleri trafiğe
kapatılarak,
bazı yerleri
kamulaştırarak

bazı yerleri de açarak köyle pazarını aktif hale
getireceğiz. Çünkü Tahtakale’nin böyle hafif
arkalarında İstanbul Beyoğlu gibi sokaklar
oluşmuş. 

DAĞDER Binası’nı Tahtakale’ye
taşıdığımızdan beri olarak çok iyi bilirim. Biz
Kavaklı Caddesi’ndeki 2 binayı da yıktık. Orada
daha yapmadan proje ödülü aldık. Surları
sağlamlaştırıyoruz ve projelerine başladık. Oraya
bir çay, kahve ve lavabo ihtiyacını karşılayacak
bir yer, bir yer altı müzesi ve ardından da
asansörle Üftade Seyir Parkı’na çıkacak bir
projemiz var. Orası da bittiğinde turistlerin
gelmesi açısından çok güzel bir yer olacak.

Hafta sonu artık oralara gittiğiniz zaman
yürüyemiyorsunuz. Arkeopark’ı bu yaza 
bitirmeyi hedefliyoruz. Sonuna yaklaştık. 
Açılınca orada 3 bin yıllık Roma mozaikleri var.
Bir kısmı çalışmış lakin hala korunabilecek 
yerleri var. Onun yanında 2 tane kendi binamız
var. Onlarında restorasyonlarına başladık. 
Oranın da çalışmalarını tamamlayınca farklı 
bir destinasyon merkezi olacak. 500 bin 
metre karelik bu Hisar Bölgesi, bizim 
‘Old City’ dediğimiz bir yer olacak. 
BELEDİYE BaŞKanLIĞI DÖnEmİnİzDE
İsTEDİĞİnİz HEDEFLERE
ULaŞaBİLİYOR mUsUnUz,
YOKsa sİzİ sInIRLaYan DIŞ 
ETKEnLER OLUYOR mU?

Bizim yapı itibarıyla sınırlama diye bir
olayımız yok. Biz engelleri aşıp çözüm üretmek
için odaklandık. 1 yılda 19 açılış, 8 temel atma
gerçekleştirdik. En azından belediyecilikte
bunlara bakılır. Bilboardlara sadece rakamları
koyduk. Bunun yanında bize ‘seçilince ne
yapacaksınız?’ dediklerinde de ‘anlayışı
değiştireceğiz’ dedik. Bizim mega projemiz veya
çok büyük projelerimiz yok. Biz anlayışı
değiştirip, burada yaşayan insanların kentte

yaşamaktan mutlu ve kenti sahiplenen
bir şehir yaratmak istedik. 

Bu kapsamda, özellikle gençler, çocuklar ve
kadınlara yönelik kültürel ve sanatsal etkinlikleri
gözle görülür şekilde artırdık. 

Bu anlamda da Hasan Ali Yücel
Kütüphanesi’ni ve İsmail Hakkı Tonguç
Kütüphanesi’ni açtık. Sırada Yaşar Kemal
Kütüphanesi var. Bunlarla da bir yandan dönüşüm
yapma hedefiyle devam ediyoruz. Çünkü
insanlarda biz iyiyi veya güzeli verdikten sonra
‘ben almayayım’ diyen yok. Bu durum sunup,
sunmamakla alakalı. Zaten sunduğumuzda da
kütüphanelerimiz tamamen dolu. 

Çocuklar sabahtan geliyor, yukarıda bulunan
Genç Kafe’de piyasanın 3’te 1’i fiyatına
kahvesini alıyor. Karnı acıkırsa Kent
Lokantası’ndan 80 TL’ye 4 çeşit
yemeğini yiyor. Enteresan tarafı
oraya gençler kadar emekliler
de geliyor. Çok fazla Dünya
Klasikleri kitaplarını ödünç
alıp okuyup geri
getiriyorlar. İsmail Hakkı
Tonguç Kütüphanesi de
bağış kütüphanemiz ve
sürekli bağış alıyoruz.
Dolayısıyla bunların iyi
bir proje olduğunu
gördük. Mesele sadece
temel atmak veya açılış
yapmak bina yapmak
değil. Biz kendimizi 
anket anlamında da
başarılı görüyoruz. 
BURsa’Da CHP’Lİ 5
BELEDİYE BİRLİK İÇİnDE
ÇaLIŞaBİLİYOR mU? 

Tabi birlikte çalışabilme işi iyi, hem paylaşım
açısından hem de verimliliği ile sinerjiyi artırması
açısından doğru bir yöntem. Ama bunu
sağlayacak olan il başkanıdır. Yani il Başkanı
toplayacak. Tabi ki topladı, toplamadı diyemem. 

Bu koordinasyonu sağlayacak. Herkesin
neticede bütün işlerinin yarısı Bursa
Büyükşehir Belediyesi’nde. Yani sizin
Osmangazi’de yaptığınız bir plan veya iş tek
başına bitmiyor. Büyük Şehir ’inde onayı
gerekiyor. Dolayısıyla koordine olmak gerekiyor.
Bunları yaptık mı, yaptık. 5-6 sefer toplandık.
Sadece 1-2 aydır toplantı olmuyor. 
HamİTLER HaYVan BaRInaĞI’nDaKİ
HaYVan KaTLİamIna İLİŞKİn

ÇIKan HaBERLERDE amaÇ nEYDİ,
nEDEn ÇIKTI?

Biz zaten o konuyla ilgili idari soruşturma
başlatmıştık, savcılığa suç duyurusunda
bulununca adli soruşturma da başladı. Çalışan
arkadaşlarımızın yapmaması gereken hatalar
yaptığını tespit ettik. İşine son verilen
personelimizin çıkardığı bu tarz iddialar kesinlikle
gerçeği yansıtmıyor. Ayrıca hayvan barınağımız
gerçekten çok güzel. Biz devraldığımızda da
öyleydi. Göreve gelir gelmez Veterinerlik
Fakültesi’yle protokol yaptık. Şu ana kadar 700’e
yakın kısırlaştırma ve ameliyat tedavisi yapıldı. 

Daha sonra Bursa Veteriner Hekimler Odası
ile özellikle hayvan sahiplendirmeyle ilgili

protokol imzaladık. Çünkü artık devamlı yeni
yasadan kaynaklı hayvanları orada

barındırmak hem yer alanı olarak
hem de maliyet olarak çok

kolay değil. 153 bin metre
karelik bir alanın daha

protokolü bitti. Onayı
bekliyoruz. Türkiye’de
belki de bir ilçe
belediyesi olarak 
280 bin metrekare
hayvan barınağı yapan
tek ilçeyiz. Zaten
bittiğinde öyle bir
sorunumuzda

kalmayacak. Çükü eski
yasa ‘Sokak hayvanlarını

al barınağa, tedavisini 
yap, kısırlaştır ve bulduğun

yere geri bırak’  Şimdi 
ise ‘Al, tedavi yap, kısırlaştır ve

kendin bak’ Şimdi bu sokak
hayvanları nüfusu ortalama 

nüfusun yüzde 5’i gibi hesaplanıyor. 
Bizde 900 bin nüfusun yüzde 5’i 45 bin yapar.

45 bin sokak hayvanını hiçbir yere
sığdıramazsınız. Bursa için baktığınızda 3 milyon
500 bin deseniz 175 bin yapar. Mümkün değil.
Biz o yüzden çok önceden 7-8 aydır bu girişimleri
başlattık. Bakanlık onayıyla da son aşamaya geldi.
153 bin metre kare daha yaptığımızda bizim en
azından 4-5 sene bir sıkıntımız kalmayacak.
Makamda sahiplendiğimiz Mars ve Fıstık adında
2 tane kedimiz var. Benim evimde de 20 yıl
baktığım bir köpeği var. Bizim hayvanlara
bakışımız zaten en üst seviyede iyi ama 
böyle üzücü durumlar tabi ki yaşanıyor. Biz
onlarla ilgili zaten soruşturma başlattık.

Başkan Aydın: En büyük sorunumuz kentsel dönüşüm

HEDEF , BURSA
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE

BAŞKANLIĞI MI?

Bizim hedefimiz işimizi iyi yapmak. Bizim hayattaki her zaman tek hedefimiz
bulunduğumuz yerde bulunduğumuz konumda o görevin hakkı vermektir. 
Siyasette, Türkiye’de bir gün sonra ne olacağını bilmeden dört yıl sonrasının

hesabını yapmak hem doğru değil hem de gerçekçi değil. Ben bu siyasi tecrübeyi
yaşamış biriyim. 2023 seçimlerinde kendimizi yüzde yüz görürken kapının önünde
bulduk. O yüzden bunları ben çok gereksiz görüyorum. Bunların hayalini siyasette

kuran ve hedefleyenler de olur. Ama gerçekçi olan bugünü en iyi şekilde yapmaktır.
Bulunduğunuz görevi layıkıyla yapmaktır. Dört yıl sonra önümüze ne gelir veya ne

gelmez bilemeyiz. Ama ben bugünden ‘Büyükşehir’e adayım’ gibi bir derdim,
açılamam ve niyetimde yok. İster miydim? Zamanı gelince düşünürüm. Çünkü

gerçekten dört yıl sonrasını ben hiç göremiyorum dört ay sonrasını da kestiremiyorum.
Benim gördüğüm bütün şartlar, ülkenin gidişatıyla bir erken seçim olacak.

MAHMUT VURAL
ÖZEL HABER

Osmangazİ Belediye Başkanı Erkan aydın, gazetemize
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Başkan aydın, Bursa

saati Yönetim Kurulu Başkanı Erdal akaltun, genel Yayın
Yönetmeni aysın Komitgan, Yayın Kurulu Başkanı Yüksel

Baysal, sorumlu Yazı İşleri müdürü sema aygın ve
ekibimizden Bursa saati gazetesi Yazı İşleri müdürü Elif

Bayrık, muhabir mahmut Vural ve sosyal medya
sorumlusu Ebru Çakıcı ile keyifi bir sohbet gerçekleştirdi.
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68 kuşağının gençlik önderlerinden Deniz
Gezmiş, Yusuf Aslan ve Hüseyin İnan, idam
edilişlerinin 53. yılında Nilüfer’de anıldı.

Nilüfer Belediyesi tarafından düzenlenen anma
etkinliğine gençlerle birlikte, Nilüfer Belediye
Başkanı Şadi Özdemir eşi Nuray Özdemir, CHP
Osmangazi Belediye Başkanı Erkan Aydın, CHP
Bursa İl Başkanı Nihat Yeşiltaş, CHP Bursa
Milletvekili Orhan Sarıbal, CHP PM üyesi Canan
Taşer, CHP İl Gençlik Kolları Başkanı Berkcan Bora
katıldı.

Anma programı kapsamında Nilüfer Belediyesi
ve Nilüfer Kent Konseyi tarafından Nilüfer Belediye
Binası önünden 3 Fidan Parkı'na yürüyüş
gerçekleştirdi. Etkinlikte konuşma gerçekleştiren
Osmangazi Belediye Başkanı Erkan Aydın,
“Bağımsız bir Türkiye ve karşı mücadele için bu
yolda canlarını verdiler. Şehit oldular. Bunlara karşı
son sözlerinde de bu zülmü yapanlara karşı da dik
durdular. Bugün de bakıyoruz yine gençler sahada,
19 Mart sivil darbesinden sonra İstanbul
Üniversitesi’nde yine bu direnişi gençler başlattılar
aslında büyük Önder Atatürk’ün de dediği gibi
“Bütün ümidimiz gençliktedir” Denizler, Hüseyinler,
Yusuflar, onlarla birlikte yaşayacak bu mücadeleyi
hep birlikte devam ettirecekler” dedi.

Cumhuriyet Partisi Bursa il Başkanı Nihat
Yeşiltaş’ın konuşmasından satır başları şöyle;

Türkiye’nin bağımsızlığını savunan Deniz
Gezmiş, Hüseyin İnan ve Yusuf Aslan idam edildi.
Bu ülkede sömürebilmek için bu vatan topraklarını o
emperyalist ülkelerle işbirliği yapanların, o idam
sehpasına yürüyen gençlerin idamını onaylayanlar
bugün bu suçun ortak ortaklarıdırlar. 35 milyon metre
karelik bu vatan topraklarında, NATO’ya hayır diyen,
Amerikan emperyalizmine hayır diyen, bu gencecik
çocuklar aslında bu gününde geleceğini o günden
görmüşlerdi. O yüzdendir bu ülkenin bu gençleri
bugün hâlâ anılıyor, hala bu mücadele yükseliyorsa
onlar o gün bugünleri görüp doğru yaptıkları içindir.

O gün o gençleri idam etmek için yarışanlar
bugün Amerikan emperyalizminin bu ülkede hala o
Amerikan bayraklarını asanların o Amerikan iş birliği

yapanların hala emrindeler. Bizler bu ülkenin
devrimcileri, solcuları, aydınları, yurt sevenleri,
hepimiz birlikte bu ülkeyi bu karanlığa bu sömürü
düzenine teslim etmemek için Denizlerin bıraktığı o
yoldan devam ettiriyoruz. Bugün gençlerimiz
üniversiteliler, liseliler işte bu kavgayı sürdürüyor
sokaklarda. Bu mücadele daha da büyüyecek, çünkü
onlar bu ülkenin dağlarını, ovalarını, topraklarını,
sularını peşkeş çekmek için uğraşıyor biz de inadına
bu ülkenin toprağına sahip çıkacağız.

Nilüfer Belediye Başkanı Şadi Özdemir “İçimizi
acıtan ama her seferinde bize ışık olan bir anma
etkinliği için Üç Fidan Gençlik Parkı’nda bir kez
daha bir araya geldik. Çoğunuz gibi ben de yıllardır
aynı tarihte hep buradayım. Çünkü burada olmak

aslında vazgeçmemektir. Bundan 53 yıl önce
6 Mayıs 1973’de Deniz’imizi, Hüseyin’imizi,
Yusuf’umuzu gencecik fidanlarımızı astılar. O kara
günü hiç unutmuyoruz her yıl düzenlediğimiz bu
buluşmada devrimin dillere destan üç fidanını
anıyoruz, çünkü o güzellik, iyilik, doğruluk, cesaret
ve en önemlisi yurt sevgisi ile dolu insan sevgisiyle
dolu bir kuşağın temsilcileridir onlar. Öğrenci olmak
devrimci mücadeleye katılmak, Mustafa Kemal’in
bize yüklediği bir görevdir dediler bu görevi sonuna
dek hakkıyla yerine getirdiler. Yıllar önce yaktıkları
ışıkla en umutsuz anlarımızda demokrasi
taleplerimizi özgürce dile getirmek için bize yol
gösterdiler. Susmamak, haklı taleplerimizi 
haykırmak için, cesaret veriyorlar.

Osmangazi Belediyesi tarafında
Mayıs Ayı Olağan Meclis
Toplantısı düzenledi. Başkan
Aydın, geçtiğimiz günlerde
Hamitler Hayvan Barınağı'nda
sokak hayvanlarına ait yürek
burkan görüntüler, Bursaspor'un
şampiyonluğu ve Cumhuriyet Halk
Partisi (CHP) Genel Başkanı
Özgür Özel'e gerçekleştirilen fiziki
saldırı hakkında açıklamalarda
bulundu.

Osmangazi Belediyesi, Mayıs
Ayı’nda toplanarak önemli kararlar
aldı. Bu kapsamda toplantı
belediye meclis salonunda
Osmangazi Belediye Başkanı
Erkan Aydın başkanlığında
başladı.

Meclis, üye yoklaması ile
başladı. Başkan Aydın, Parti
gruplarına gündem dışı söz verdi.
Partilerin konuşmalarında öne
çıkan konular, geçtiğimiz günlerde
Hamitler Hayvan Barınağı'nda
sokak hayvanlarına ait yürek
burkan görüntüler, Bursaspor'un
şampiyonluğu ve Cumhuriyet Halk
Partisi (CHP) Genel Başkanı
Özgür Özel'e gerçekleştirilen fiziki
saldırı oldu.

Osmangazi Belediye Başkanı

Erkan Aydın, Hamitler Hayvan
Barınağı’nda yaşanan ve
kamuoyunun tepkisini çeken
olaylara ilişkin belediye meclisinde
önemli açıklamalarda bulundu.
Başkan Aydın, olayın ortaya çıkar
çıkmaz gerekli disiplin ve adli
süreçlerin ivedilikle başlatıldığını
söyledi.

Başkan Aydın, “Biz bu
görüntüler basına yansıdığı anda
durumu ciddiyetle ele aldık.

Konunun ilgilileri hakkında
disiplin işlemleri başlatıldı. Aynı
zamanda adli süreç de işlemeye
başladı. Bu tür bir olay karşısında
göz yummamız ya da üstünü
örtmemiz asla söz konusu olamaz”
dedi. Barınağın geliştirilmesi adına
yapılan çalışmalardan da bahseden
Başkan Aydın, göreve gelir gelmez
Uludağ Üniversitesi Veteriner
Fakültesi ile iş birliği protokolü
imzaladıklarını ve bu kapsamda

700’e yakın hayvana tedavi,
kısırlaştırma ve ameliyat
uygulandığını belirtti. Ardından
Başkan Aydın Veteriner Hekimleri
Odası ile yapılan başka bir
protokol sayesinde 500’e yakın
hayvanın sahiplendirildiğini
söyledi.

Başkan Aydın, 1 adet deprem
konteynerinin aldığını ve içinde 63
adet deprem anında müdahale
ekipmanların olduğunu açıkladı.

‘Başkan Bozbey Burada’
projesi kapsamında Orhaneli
ilçesinde vatandaşlarla bir araya
gelen Büyükşehir Belediye
Başkanı Mustafa Bozbey, her
zaman olduğu gibi yine
vatandaşlarla birlikte alanda 
ve beraber olduklarını
söyleyerek, kenti hep beraber
yönettiklerini dile getirdi.

Bursa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mustafa Bozbey, her 15
günde bir farklı bir ilçede

vatandaşlarla buluşup talep ve
önerilerini dinlemek, sorunları
yerinde tespit edip hızlı çözümler
üretmek adına başlattığı ‘Başkan
Bozbey Burada’ projesi
kapsamında Orhaneli ilçesini ikinci
kez ziyaret etti. Proje kapsamında
çalışma ofisini ilçeye taşıyan
Başkan Mustafa Bozbey, tüm
yönetim kadrosu ile birlikte
vatandaşlarla bir araya geldi.

İlk olarak Orhaneli Kaymakamı
Muhammed Furkan Tuna'yı ziyaret

eden Başkan Mustafa Bozbey’e
temaslarında CHP İlçe Başkanı
Hakan Turgut da eşlik etti. 

Orhaneli ve dağ yöresinin tarım
alanındaki mevcut çalışmaları ile
bölge tarımının gelişimi adına
atılması gereken adımların ele
alındığı görüşmede, son
dönemde yaşanan zirai don
olayları ve bölgedeki nüfusun
azalması gibi önemli meseleler
üzerinde durularak çözüm
önerileri konuşuldu.

Başkan Bozbey Kenti hep beraber yönetiyoruz

Başkan Aydın’dan sokak
hayvanlarına ilişkin açıklama

Bursa'da 25 kaçak yapı yıkıldı
Osmangazi Belediyesi, Gündoğdu
Mahallesi’nde imara aykırı şekilde
inşa edildiği belirlenen bina, inşaat
temeli ve çevre duvarı olmak üzere
25 kaçak yapının yıkımını
gerçekleştirdi. Osmangazi
Belediyesi, kaçak yapılaşmaya karşı
mücadelesini kararlılıkla sürdürüyor.
Planlı ve modern bir şehir inşa etmek
için çaba harcayan Osmangazi
Belediyesi, Gündoğdu
Mahallesi’nde imara aykırı şekilde
inşa edildiği belirlenen bina, inşaat
temeli ve çevre duvarı olmak üzere
toplam 25 kaçak yapıyı yıktı.
Kaçak yapıları mercek altına alan
Yapı Kontrol Müdürlüğü ekipleri,
ruhsatsız olduğu belirlenen yapıları
yıkmak için sabah erken saatlerde
bölgeye gitti. Yürürlükteki kanunlar
çerçevesinde hareket eden belediye
ekipleri, iş makinesi ile kaçak
yapıların yıkımını gerçekleştirdi.
Geniş güvenlik önlemleri altında
gerçekleştirilen yıkımda, kaçak
yapılar kullanılamaz hale getirildi.
Belediye yetkilileri, vatandaşları
ruhsatsız ve kaçak yapılaşmaya
yönelmemeleri konusunda
uyarırken, kaçağa asla izin
vermeyeceklerini vurguladı.

Bursa'da 25
kaçak yapı yıkıldı

MAHMUT VURAL
HABER

AYSIN KOMİTGAN

Kent lokantaları
patronlar 
için değil...

Kent Lokantalar'ı büyük kentlerde
dar gelirlinin kurtarıcısı oldu değil mi?

Yerel yönetimler eliyle açılan bu
lokantalardaki 4 kap yemeğin uygun
fiyatlara satışı dar gelirli ve yoksul
vatandaşı mutlu ediyor. 

İstanbul, Ankara, İzmir, Bursa gibi
büyük kentlerdeki vatandaşlar kent
lokantalarında uzun kuyruklar
oluşturuyorlar. Ülke ekonomisinin
günden güne kötüleşmesi, alım
gücünün tükenmesi sonucu karın
doyurmak güçleşti. 

Emekli ve dar gelirli vatandaşlar
için hayata geçirilen kent
lokantalarından herkes memnun mu
acaba?

Hemen söyleyelim DEĞİLMİŞ.
Gıda sektöründe etkin isimlerden

Şahin Sevinç geldi medyamıza hayırlı
olsun ziyaretine. 

Konu kent lokantalarına geldi
sohbet sırasında. Bursa Büyükşehir
Belediyesi'nin en son Vatan
Mahallesi'nde açtığı Kent
Lokantası'nın esnafa verdiği zararı
anlattı Şahin Sevinç.

‘Vatan mahallesi lokasyon olarak
doğru değil, o lokanta teknik
üniversitenin olduğu açılabilirdi. 

Hem öğrenciler hem de dar gelirli
vatandaşlar burada karnını
doyururdu. Vatan Mahallesi'ne Kent
Lokantası açıldığından beri Vişne
caddesindeki işletmelerde çalışan
personel oraya gönderiliyor.

Gönderiliyor diyorum çünkü
yemek sanayi kişi başı 130 TL ye
yemek getirirken kent lokantasında
yemek 80 TL olunca işverenin tercihi
Kent Lokantası olmuş. 

Çalışanlar Vişne Caddesi'nden
Vatan Mahallesi'ne götürülüyor ve 80
liraya yemek yiyor. 

Bu durumda ne oluyor hem
yemek sanayi işletmeleri hem de
küçük esnaf lokantaları mağdur
ediliyor’.

Demek ki..
Kent Lokantaları yeri iyi seçilmeli.

Yoksul vatandaşa, öğrenciye ve
emekliye hitap edecek yerler
seçilmeli. 

Zar zor ayakta durmaya çalışan
küçük esnafa darbe vurmamak
gerek. 

Durumu fırsata çevirme
çabasındaki işverenlere de bu fırsatı
vermek doğru değil.

Kent Lokantaları olmasa o
işverenler çalışanlarının yemek
ihtiyacını nasıl gideriyorsa yine öyle
yapmalılar.

Daha ucuza mal edecekler diye
gerçek ihtiyaç sahiplerinin haklarını
gasp etmek doğru mu?

3 Fidan Bursa’da anıldı! 

ELİF BAYRIK
HABER
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14 Mayıs 2025 Çarşamba

Nilüfer Belediyesi, tarım
alanlarını korumak ve kaçak
yapılaşmayı önlemek amacıyla
yürüttüğü çalışmalar kapsamında
Yaylacık Mahallesi’nde kaçak
yapıyı yerle bir etti. Tahtalı
Mahallesi’nde ise inşa edilen kaçak
fabrika kullanılamaz hale getirildi.

Nilüfer Belediyesi, kaçak
yapılaşmayla mücadelesine
kararlılıkla devam ediyor. Yaylacık
ve Tahtalı mahallelerinde
gerçekleştirilen operasyonlarda
tarım alanlarında izinsiz inşa edilen
yapılar bertaraf edildi.

Zabıta ekiplerinin güvenlik
önlemleri eşliğinde yürütülen yıkım
çalışmaları kapsamında, Yaylacık
Mahallesi’ndeki bin 800
metrekarelik tarım arazisine yapılan
kaçak yapı yerle bir edildi.

Ardından Tahtalı Mahallesi’ne
geçen ekipler, burada da 430
metrekarelik kaçak yapıyı,
içerisinde taşınabilir konteyner
bulunması nedeniyle, kullanılamaz
hale getirdi.

Nilüfer Belediyesi, özellikle tarım
alanlarına yapılan kaçak yapılarla
mücadelesini ara vermeden
sürdürecek.

Yıldırım Belediyesi, son 6 yılda
ilçeye kazandırdığı 22. spor tesisi olan 2
bin metrekarelik kullanım alanına sahip
Sakarya Mahallesi spor salonunu
hizmete açtı. Yıldırım Belediyesi’nin
Sakarya Mahallesine kazandırdığı spor
salonunu hizmete açtı. 2 bin
metrekarelik kullanım alanına sahip
bünyesinde 680 metrekarelik çok amaçlı
salonun yanı sıra, idari birimler, tesis
bahçesinde ise otopark ve yeşil alan
bulunan tesisin açılış törenine Yıldırım
Belediye Başkanı Oktay Yılmaz’ın yanı
sıra, AK Parti Bursa Milletvekili Refik
Özen, AK Parti İl Başkanı Davut
Gürkan, Gençlik ve Spor İl Müdürü
Rahmi Aksoy, İlçe Kaymakamı Metin
Esen, İlçe Jandarma Komutanı Osman
Öztürk, İlçe Emniyet Müdürü Sakip
Yalta, Sosyal Hizmetler İlçe Müdürü
Feyzi Özdemir, İlçe Gençlik ve Spor
Müdürü Mehmet Demirci, İlçe Sağlık
Müdürü Ferhat Ekinci, Parti İlçe Başkanı
İrfan Akkaya, Yıldırım Muhtarlar
Derneği Başkanı Muhsin Sak, Sakarya
Mahalle Muhtarı Arif Yaman, meclis
üyeleri ve çok sayıda davetli katıldı.

Spor ve gençlik yatırımlarını
geleceğe atılmış bir imza olarak
nitelendirdiklerini belirten Yıldırım
Belediye Başkanı Oktay Yılmaz,
"Göreve geldiğimiz günden bu yana
sporu, sadece fiziksel aktivite olarak
değil, aynı zamanda bir gelişim aracı, bir
dayanışma kültürü ve bir yaşam biçimi
olarak görüyoruz. Bu minvalde 20 farklı
branşta 200 bini çocuk olmak üzere, 330
bin hemşerimizi sporla buluşturduk. Bu
veriler, sadece rakam değil, Yıldırım’da
spora, çocuklara, kadınlara, gençlere ve
ailelere verilen değerin de bir
nişanesidir. Biz Yıldırım’ı; her çocuğun
yeteneğine ulaşıldığı, her gencin
potansiyelinin desteklendiği, her bireyin
sağlıklı yaşama eriştiği bir şehir olarak
tahayyül ediyoruz. Bu doğrultuda
yatırımlarımızı projelerimizi
şekillendiriyoruz" diye konuştu.

Hizmete açılan tesisin salt bir salon
olmadığının altını çizen Başkan Yılmaz,

burasının dostlukların kurulduğu,
yeteneklerin yeşerdiği ve özgüvenin inşa
edildiği yaşayan bir mekân olarak
tasavvur ettiklerini söyleyerek, "Burada
yapılacak step-aerobik, pilates, karate,
taekwondo, güreş ve badminton
branşlarında eğitimler verilecek. Çevre
okullara tahsis ettiğimiz beden eğitimi
saatleriyle bu alan bir eğitim üssü olarak
da geleceğimiz evlatlarımıza hizmet
verecek. Bu tesislerimizin sayısını her
geçen gün arttıracağız. Piremir
Mahallemize Gençlik ve Spor Merkezi
ve Kadıyayla’ya bir Kamp Merkezi
kazandıracağız. Yine Yunus Emre Spor
Kompleksi’ni sil baştan yenileyerek
daha fonksiyonel bir yapıya
dönüştüreceğiz" ifadelerini kullandı.

Türkiye Yüzyıl’ının gerçek
mimarlarının Özen çocuk ve gençleri
olacağına değinen AK Parti Bursa
Milletvekili Refik Özen de "AK Parti,
neredeyse çeyrek yüzyıldır, insanı
merkez alan politikaları ve yatırımları
halka hizmetin nasıl olacağı konusunda
adeta bir destan yazıyor. Yerelde ve
genelde gençlerimiz ve çocuklarımız için

yaptığımız yatırımlar ve projeler ile
Türkiye’nin geleceğini inşa etmeye
devam edeceğiz" şeklinde konuştu.
Yıldırım’a son yıllarda sadece spor
alanında değil, hayatın alanında çok
önemli yatırımların yapıldığını aktaran
İlçe Kaymakamı Metin Esen ise
"Kentsel dönüşümden sosyal tesislere,
yeni ulaşım akslarından spor tesislerine
ilçenin adeta çehresini değiştirmek için
yoğun çaba sarf eden bir Belediye

başkanımız ve belediyemiz var.
Yıldırım’ı her gün daha güzelleştiren
değerine değer katan Belediye
başkanımız Oktay Yılmaz ve ekibine
hemşehrilerim adına şükranlarımı
sunuyorum" diye konuştu.

Kamu yerel yönetim iş birliğinin
önemine vurgu yapan Gençlik ve Spor İl
Müdürü Rahmi Aksoy, "Gençlerimiz ve
çocuklarımız için ortaya koyduğumuz bu
birliktelik ve dayanışma sayesinde böyle
güzide tesisler ortaya çıkıyor. Başta
Oktay Yılmaz Başkanımız olmak üzere
bu tesisin yapımında tüm emeği
geçenlere gençlerimiz adına teşekkür
ederim" dedi.

Mahallelerinin İlçenin en yeni
kurulan idari birimlerinden birisi
olduğunu ifade eden Sakarya Mahalle
Muhtarı Arif Yaman da bu tesisin
kazandırılmasından dolayı Başkan Oktay
Yılmaz’a teşekkür etti. Protokol
konuşmalarının ardından kurdelesi
kesilerek hizmete açılan tesiste
incelemelerde bulunan Başkan
Yılmaz ve davetliler, genç sporcularla
sohbet etti.

Yıldırım BeledİYesİ ÇAlıŞmAlArıNA deVAm edİYOr 

Osmangazi Belediyesi,
Yunuseli Mahallesi’nde yer
alan bir binanın, onaylı projeye
aykırı inşa edildiği belirlenen
bölümünü yıktı.

İmara aykırı yapılaşmanın
önüne geçmek adına yürüttüğü
mücadeleyi kararlılıkla
sürdüren Osmangazi
Belediyesi, ilçe genelinde
ruhsatsız olduğu tespit edilen

kaçak yapıları tek tek yıkıyor.
Belediye ekipleri son olarak
Yunuseli Mahallesi’nde yer
alan bir binanın, onaylı projeye
aykırı inşa edildiği belirlenen
bölümünü yıktı. 

Ruhsatsız olduğu belirlenip
hakkında yıkım kararı alınan
yapının yıkımı için sabah erken
saatlerde bölgeye giden Yapı
Kontrol Müdürlüğü ekipleri,

binanın kaçak bölümünün
yıkımını gerçekleştirdi. İş
makinesi ile gerçekleştirilen
yıkımda herhangi bir
olumsuzluk yaşanmadı.

Belediye yetkilileri,
vatandaşları ruhsatsız ve kaçak
yapılaşmaya yönelmemeleri
hususunda uyarırken, kaçağa
asla izin vermeyeceklerini
vurguladı.

Bursa'da kaçak yapılaşmaya geçit yok

Sakarya Mahallesi
spor salonunu açıldı

Nilüfer’de iki kaçak fabrika yerle bir edildi

Dün son dönemdeki yoğun ve
samimi çabalarıyla barış elçisi unvanını
kazanmış Sırrı Süreyya’ya veda
günüydü. İktidarı muhalefeti, yandaşı
karşıtıyla her kesimden büyük bir
kalabalık, siyaseti tatlı dili hikmetli
sözleri ve yüzünden eksik etmediği
samimi tebessümüyle yumuşatan ve
katlanılabilir kılan büyük bir gönül
adamını ebediyete uğurlamaya
koşmuştu. 

Türkiye Sırrı Süreyya’nın şahsında
büyük bir barışa odaklanmış ve adeta
kenetlenmişti. Cenaze töreninde büyük
bir gönül adamını yitirmenin hüznünün
ötesinde onun başlattığı ve emanet
bıraktığı barış çabasını sürdürme
kararlılığı açıkça görülüyordu. Sırrı
Süreyya bu büyük barışa bir benzetme
teşbih deyimi olarak değil gerçekten
gövdesini koymuştu, ben dâhil
milyonları gözyaşına boğan buydu işte.
Uğruna ölürüm ne olacak dediği barış
için ölmüştü işte. 

Bu duygu seli ve bu barış özleminin
önünde kimse duramaz, galiba bu defa
olacak diyorduk ki…

Biri çıktı hortlak gibi, öyle kolay değil
dedi, barış da neymiş, ben kavgayı
yeniden başlatıyorum dedi. Kavga
barışın yoluna pusu kurmuştu. 

Öyle şeytani bir akılla planlanmış bir
tezgâh da değildi, iki çocuğunu katledip
16 yıl sonra tekrar sahalara dönen bir
caninin kuracağı kadar basitlikte bir
pusuydu bu. Yakasına bir Sırrı Süreyya
posteri takıp Özgür Özel’in burnunun
dibine kadar sokulmuş ve aniden
yumruğu yapıştırmıştı yüzüne doğru.

Gün boyu tartışıldı. 
Bu kimin planıydı, o cani oraya

kadar nasıl geldi, korumalar niye
koruyamadı, istihbarat uyuyor muydu?
“Telef” başlamış mıydı? 

Bu ve benzeri birçok soru
sorulacak, cevaplar aranacak, her
kafadan bir ses çıkacak, birkaç gün
gündem olacak bu saldırı. Ya sonra?
Sonrası yok, unutulacak ve yokluğa
mahkûm edilecek öncekiler gibi.

Neden?
Çünkü bu ülke zor bir ülkedir, bu

ülkede kavga kolay barış zordur da
ondan. 

Birbirimizle tartışmayı, çatışmayı
sevdiğimiz kadar birlikte çalışmayı
sevmiyoruz biz. Kavgada gereken
sadece kas gücüdür, oysa barış için
başta zihin teri, alın teri olmak üzere
ciddi bir emek gerekir. Kavgayı bir cani
başlatabilir ama barışı ancak o ülkenin
sağduyulu milyonları bir araya gelirse
başarabilir.

Başarabilir miyiz, umudum da var
umutsuzluğum da. Bir şiirimde şöyle
demiştim, “umut da var ama
umutsuzluk içinde” Umudu umutsuzluk
içinden zorla söküp almak gerek.
Ülkeye hâkim, muhalefeti rakip değil de
düşman gibi gören ve telef etmekle
tehdit eden, ya da geçmiş olsun
mesajında bile ısrarla ve inatla ismini
anmayan zehirli ve kibirli siyaset dili pek
umut vaat etmiyor maalesef. 

Ama diğer yandan Sırrı Sürayya gibi
bir elçinin ardından milyonlar barışa
doğru kıyama duruyor, barış yaş olup
önce göz pınarlarına doluyor. 

Gözyaşı kardeşliği barış yolunda en
büyük umudumdur, çünkü gözyaşları
hepimize birer insan olduğumuzu
hatırlatan doğal rahmet çeşmesidir.
Allah o çeşmenin suyundan mahrum
bırakmasın.

Sırrı Süreyya’ya tekrar tekrar
Allah’tan rahmet diliyor, Özgür Özel’e
de geçmiş olsun diyorum. Barış zor,
kavga kolay ama umut da var gözyaşı
kardeşliğinde. 

Beraber gülebilmek için önce
beraber ağlayabilmek lazım. Dün
beraber ağladık, beraber güleceğimiz
günler de yakındır inşallah.

ŞAKİR ÇALIŞKAN

Barış zor
kavga kolay
ama umut da
var gözyaşı
kardeşliğinde
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Osmangazi Belediyesi’ni
ralli pistlerinde başarıyla
temsil eden dünyadaki ilk ve
tek engelli kadın ralli pilotu
Kübra Denizci Keskin,
Türkiye Tırmanma
Şampiyonası’nın 2. ayağı
olan Kartepe Tırmanma
Yarışı’nı üç kupa ile
tamamladı.

Türkiye Tırmanma
Şampiyonası 2. ayağı olan ve
4 ayrı kategoride toplam 21
sporcunun mücadele ettiği
Kartepe Tırmanma Yarışı,
sona erdi. Kartepe Yolu
Bayraktepe Mevkii’nde
düzenlenen organizasyon
5,87 kilometre uzunluğundaki
parkurda 3 çıkış üzerinden
gerçekleşti. Osmangazi
Belediyesi’ni pistlerde temsil
eden Osmangazi Belediyesi
Yazı İşleri Müdürlüğü
personeli Kübra Denizci
Keskin, oldukça çekişmeli
geçen yarışlar sonunda,
kadınlar klasmanında
Kategori 2’de birinci oldu. 

K2 Ulusal Kategori’de
üçüncülük kürsüsüne çıkan

Keskin, K2 Mahalli
Kategori’de de elde ettiği
ikincilik ile başarılarına
yenilerini ekledi.

Osmangazi Belediye
Başkanı Erkan Aydın, 
başarılı rallici Kübra Denizci
Keskin’i tebrik ederek,
“Belediyemiz personeli
Kübra Denizci Keskin, bir

kadın sporcu, üstelik de
engelli bir kadın sporcu
olarak aldığı başarılar
ile bir kez daha göğsümüzü
kabarttı. Kendisi sadece
Türkiye’de değil, Avrupa’da
da kentimizi ve ilçemizi en
güzel şekilde temsil ediyor.
Başarılarının devamını
diliyorum” dedi.

Bursaspor Yörsan, Türkiye
Sigorta Basketbol Süper 
Ligi’nin 29. Haftasında
Tofaş Spor Salonu’nda
Darüşşafaka Lassa ile
karşı karşıya geldi.
BURSASPOR
YÖRSAN 19
SAYI ÖNDE

Maçın ilk
çeyreğini 31-19
skorla Bursaspor
Yörsan önde
bitirdi.

Maçın ilk yarı
sonucu, Bursaspor
Yörsan 55-36
Darüşşafaka 
Lassa olarak bitti.

İlk yarıda Bursaspor
Yörsan’ın en skorer oyuncusu
12 sayı ile 6 numara D. Michuneau

oldu. Maçın üçüncü çeyreğinde
Bursaspor Yörsan 16 sayı fark ile

önde bitirdi. Üçüncü çeyrek
79-63 skorla sona erdi.

BURSASPOR
YÖRSAN GALİP

İkinci yarıya
Bursaspor Yörsan
önde başladı. İkinci
yarı Bursaspor
Yörsan 98,
Darüşşafaka 
Lassa 82 skor
alarak sona erdi.

Bursaspor
Yörsan, Darüşşafaka

Lassa’yı 16 sayı
farkla mağlup etti.

Bursaspor’un 23
numaralı oyuncusu

S. Mutaf, 23 sayı atarak 
maçın en skorer oyuncusu oldu.

Dünyadaki ilk ve tek engelli ralli
pilotu Kübra’dan yeni başarılar

Bursaspor Yörsan, 
16 sayı farkla galip!

Bursa'da yaşayan 10 yaşındaki
yüzücü Muhammed Ali Biçer,
doğuştan bacakları ve sol kolu dirsek
altından olmamasına rağmen yüzme
sporundaki azmiyle dikkat çekiyor.
Küçük yaşta başladığı yüzme
sayesinde korkularını yenen
Muhammed Ali, Türkiye Yüzme
Federasyonu seçmelerinde büyük
başarılar elde etti. Milli takım için yaş
şartını bekleyen Biçer, haftada 4 gün
antrenman yaparak uluslararası
arenaya hazırlanıyor.

Bursa'da Gülay ve Ekrem Biçer
çiftinin ikinci çocukları Muhammed Ali,
2015 yılında bacakları ve sol kolu
dirsek altından eksik olarak dünyaya
geldi. Doğuştan gelen nadir uzuv
eksikliğine rağmen küçük yaşlardan
itibaren yılmadan mücadele eden
Muhammed Ali, çevresine umut ve
ilham verdi. Annesinin spor salonunda
tanıştığı bir eğitmenin önerisi üzerine,
henüz 3 yaşındayken yüzmeyle tanıştı
ve ilk başta sudan korkmasına rağmen
kısa sürede bu korkusunu yenerek
denge sağlamayı başardı. 2 yıl önce
Yıldırım Belediyesi Jimnastik Spor
Kulübü Antrenörü Emrah Güngör ile
yolları kesişen Muhammed Ali Biçer,
disiplinli antrenmanları sayesinde
büyük gelişim gösterdi. 2024 Aralık
ayında Türkiye Yüzme
Federasyonu'nun düzenlediği DEAF
Yüzme Bireysel Milli Takım
Seçmeleri'nde 4 birincilik, 4 üçüncülük
ve 1 dördüncülük alan 10 yaşındaki
yüzücü, önemli bir başarıya imza attı.
Milli takım için gerekli baraj
derecelerini geçmeyi başaran
Muhammed Ali, yaş kriteri nedeniyle
12 yaşına basmayı bekliyor. Haftada 4
gün, 2'şer saat antrenman yapan
Muhammed Ali Biçer, Yıldırım
Belediyesi'ne bağlı Naim
Süleymanoğlu Spor Kompleksi'nde
ücretsiz yüzme kurslarında yeteneğini
geliştirmeye devam ediyor. Hedefi,
milli forma altında Türkiye'yi
uluslararası alanda başarıyla temsil
etmek olan genç sporcu, azmi ve
kararlılığıyla tüm engelleri aşarak
büyük bir yol katediyor.

Hedef Türkiye Şampiyonası
Fizik tedavi maksadıyla başladığı

yüzme sporunda birçok başarı elde
eden Muhammed Ali Biçer, İhlas
Haber Ajansı (İHA) muhabirine yaptığı
açıklamada, "Annem Yıldırım
Belediyesi'nde spor yaparken bir
hocası önerdi. Fizik tedavi maksadıyla
başladık buralara kadar geldik. Yüzme
sayesinde hayatımda çoğu şey değişti
ama en çok psikolojimi düzeltti. Öz
güvenim yerine geldi. Daha önce ben
neden böyle doğdum? Allah beni
seviyor mu gibi düşünüyordum. Şimdi
de dünyanın en zor sporlarından birini
yapıyorum. Benim önümde engel olsa
bunları yapamazdım. 12 yaşımı
bekliyorum. Yaşımı doldurduğunda
inşallah milli olup bayrağımı
uluslararası arenada dalgalandırmak
istiyorum. 26-27 Mayıs tarihlerinde
Giresun'da Türkiye Şampiyonası var.
Çok çalışıyoruz, gayret gösteriyoruz.
Orada da inşallah Türkiye
şampiyonluğu hedefliyoruz" dedi.

Muhammed
Ali Biçer’in
hedefi 
milli takım

ENGELLERİ AŞIYOR

ELİF BAYRIK
HABER

‘Sokak basketbolu’ heyecanı
Bursa Uluslararası Spor Festivali’nde
‘sokak basketbolu’ heyecanı
Bursa Büyükşehir Belediyesi
tarafından Bursa Uluslararası Spor
Festivali kapsamında düzenlenen
‘Sokak Basketbolu Turnuvası’,
gençlerin kıyasıya mücadelesine sahne
oldu. Bursa Valiliği ve Bursa
Büyükşehir Belediyesi öncülüğünde
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, İl Milli

Eğitim Müdürlüğü, Bursa Kent Konseyi
ve Bursa Büyükşehir Belediyespor
Kulübü iş birliğinde düzenlenen Bursa
Uluslararası Spor Festivali, dolu dolu
spor etkinlikleriyle 17 ilçede devam
ediyor. 19 Mayıs'ta düzenlenecek
gösterilerle sona erecek Festival
kapsamında Görükle’de düzenlenen
‘Sokak Basketbolu Turnuvası’
gençlerden büyük ilgi gördü. 

14 Mayıs 2025 Çarşamba

Bursaspor Yörsan, Darüşşafaka Lassa ile Tofaş
Spor Salonu’nda karşı karşıya geldi. Bursaspor
Yörsan 16 sayı farkla Darüşşafaka Lassa'yı yendi
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